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RG.0002.2.2018 

P r o t o k ó ł   nr   II/2018 

z sesji Rady Gminy Zbrosławice, 

odbytej w CUP w Zbrosławicach      

w dniu 28 listopada 2018 r. 

 

W sesji udział wzięło 14 radnych /jak w liście obecności, stanowiącej załącznik nr 1 do niniejszego 
protokołu/ oraz 17 gości zaproszonych /jak w liście obecności, stanowiącej załącznik nr 2 i nr 3 do 
niniejszego protokołu/. 

Czas rozpoczęcia sesji - godz. 1500. 

 

Ad. 1. 

Otwarcia obrad oraz przywitania radnych i zaproszonych gości dokonał Przewodniczący Rady Gminy 
– Jan Fels.  

 

Ad. 2. 

Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność do przyjmowania 
uchwał. 

 

Ad. 3. 

Wójt Gminy, Pan Wiesław Olszewski wniósł o wprowadzenie do porządku obrad następujących 
projektów uchwał:  

 w sprawie Programu współpracy Gminy Zbrosławice z organizacjami pozarządowymi w roku 
2019 – XIII, 

 w sprawie nadania nazw drogom wewnętrznym położonych w Gminie Zbrosławice w 
miejscowości Wieszowa – XIV, 

 w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej w Gminie Zbrosławice w 
miejscowości Wieszowa – XV, 

 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego gminy Zbrosławice dla obszaru nieruchomości określonego numerami 
ewidencyjnymi działek 223/6, 1310/12, 2609/12, 2603/12 obręb Zbrosławice – XVI,  

 zmieniająca uchwałę w sprawie wysokości diet i zwrotu kosztów podróży radnym Rady Gminy 
Zbrosławice – XVII, 

 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Miastem Bytom w sprawie zasad 
prowadzenia pozaszkolnego punktu katechetycznego Kościoła Adwentystów Dnia Siódmego 
– XVIII, 

 w sprawie delegowania przedstawiciela Rady Gminy do Rady Bibliotecznej działającej przy 
Gminnej Bibliotece Publicznej w Zbrosławicach – XIX, 

 w sprawie wyboru przedstawiciela Rady Gminy do Społecznej Komisji Mieszkaniowej 
(autopoprawka) – XX, 

 

 w sprawie przyjęcia "Gminnego programu profilaktyki, rozwiązywania problemów 
alkoholowych i przeciwdziałania narkomanii na rok 2019" – XXI, 

 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie Porozumienia powierzającego Gminie Tarnowskie 
Góry przez Gminę Zbrosławice zadania z zakresu pomocy społecznej (autopoprawka) – XXII, 
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 w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta za okres 11 kwartałów będącej podstawą do 
ustalenia podatku rolnego na rok podatkowy 2019 – XXIII. 

Do powyższych wniosków nie wniesiono uwag. Wnioski zostały przyjęte jednogłośnie. 

 

Ad. 4. 

Przewodniczący Rady odczytał porządek obrad uwzględniający powyższy wniosek:  

                    Porządek obrad:  

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie quorum do podejmowania uchwał. 

3. Rozpatrzenia wniosków w sprawie zmiany porządku obrad. 

4. Przyjęcie porządku obrad. 

5. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  

6. Sprawozdanie Przewodniczących Komisji. 

7. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady. 

8. Sprawozdanie Wójta. 

9. „15 minut sołtysów” – informacje sołtysów. 

10. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Zbrosławice na lata 2018-2029 – I, 

b) zmian w budżecie Gminy Zbrosławice na rok 2018 – II, 

c) ustalenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2019 rok – III, 

d) ustalenia wysokości stawek w podatku od środków transportowych na 2019 rok – IV, 

e) zwolnień w podatku od nieruchomości na terenie Gminy Zbrosławice na 2019 rok – V, 

f) inkasa podatku od nieruchomości, rolnego, leśnego, opłaty targowej oraz określenia inkasentów  
   i wynagradzania za inkaso w 2019 roku – VI, 
 

g) zwolnień w podatku rolnym i leśnym na terenie Gminy Zbrosławice na 2019 rok – VII, 

h) diet dla sołtysów Gminy Zbrosławice – VIII, 

i) wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych 
   na lata 2018-2022 – IX, 
 

j) zarządzenia poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w drodze inkasa oraz 
   wyznaczenia inkasentów i określenia wynagrodzenia za inkaso w roku 2019 – X, 
 

k)  zmieniająca uchwałę w sprawie regulaminu określającego wysokości oraz szczegółowe 
     warunki przyznawania dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki 
     pracy, wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw oraz 
     kryteria i tryb przyznawania nagród ze specjalnego funduszu nagród dla nauczycieli  
     zatrudnionych w jednostkach oświatowych dla których organem prowadzącym jest Gmina    
     Zbrosławice – XI, 
 

l)   wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Miastem Tarnowskie Góry w sprawie zasad 
     prowadzenia pozaszkolnego punktu katechetycznego Zboru Kościoła Zielonoświątkowego               

– XII,  
 

m) Programu współpracy Gminy Zbrosławice z organizacjami pozarządowymi w roku 2019                     
– XIII, 

n)  nadania nazw drogom wewnętrznym położonych w Gminie Zbrosławice w miejscowości 
     Wieszowa – XIV,  
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o) nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej w Gminie Zbrosławice w miejscowości 
Wieszowa – XV,  

p)  przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy 
Zbrosławice dla obszaru nieruchomości określonego numerami ewidencyjnymi działek 223/6, 
1310/12, 2609/12, 2603/12 obręb Zbrosławice – XVI,  

r)   zmieniająca uchwałę w sprawie wysokości diet i zwrotu kosztów podróży radnym Rady Gminy 
Zbrosławice – XVII,  

s)   wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Miastem Bytom w sprawie zasad prowadzenia 
pozaszkolnego punktu katechetycznego Kościoła Adwentystów Dnia Siódmego – XVIII,  

t)  delegowania przedstawiciela Rady Gminy do Rady Bibliotecznej działającej przy Gminnej 
Bibliotece Publicznej w Zbrosławicach (autopoprawka) – XIX,  

u)   wyboru przedstawiciela Rady Gminy do Społecznej Komisji Mieszkaniowej – XX,  

w) przyjęcia "Gminnego programu profilaktyki, rozwiązywania problemów alkoholowych                             
i przeciwdziałania narkomanii na rok 2019" – XXI,  

x)  wyrażenia zgody na zawarcie Porozumienia powierzającego Gminie Tarnowskie Góry przez 
Gminę Zbrosławice zadania z zakresu pomocy społecznej (autopoprawka) – XXII,  

y)  obniżenia średniej ceny skupu żyta za okres 11 kwartałów będącej podstawą do ustalenia 
podatku rolnego na rok podatkowy 2019 – XXIII. 

 

11. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

12. Realizacja postulatów i wniosków radnych. 

13. Wolne wnioski oraz zapytania zaproszonych gości i mieszkańców gminy. 

14. Zamknięcie sesji. 

Uwag do przedstawionego porządku sesji nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania –  
porządek sesji został przyjęty jednogłośnie (14 głosów „za”).       .  

 

Ad. 5. 

Protokół z poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie (14 głosów „za”).    

 

Ad. 6. 

Informację o pracy poszczególnych Komisji Rady Gminy przedstawili ich przewodniczący: 

 Radny, Pan Wiesław Topór poinformował, iż Komisja Rewizyjna w okresie międzysesyjnym 
odbyła jedno posiedzenie, na którym dokonano wyboru przewodniczącego i 
wiceprzewodniczącego komisji. Przewodniczącym Komisji Rewizyjnej został radny, Pan Wiesław 
Topór, natomiast wiceprzewodniczącą radna, Pani Karina Respondek. 

 Radna, Pani Justyna Dziemba poinformowała, iż Komisja Budżetu, Gospodarki i Rozwoju w 
okresie międzysesyjnym odbyła jedno posiedzenie, którego tematem było ustalenie wysokości 
podatków i opłat lokalnych na rok 2019. Komisja podjęła formalny wniosek o obniżeniu średniej 
ceny skupu żyta za okres 11 kwartałów będącej podstawą do ustalenia podatku rolnego na rok 
podatkowy 2019. Ponadto Komisja opiniowała projekty uchwał.  

 Radny, Pan Grzegorz Kłaczek poinformował, iż Komisja Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i 
Pomocy Społecznej odbyła jedno posiedzenie, na którym dokonano wyboru przewodniczącego i 
wiceprzewodniczącego komisji. Przewodniczącym Komisji został radny, Pan Grzegorz Kłaczek, 
natomiast wiceprzewodniczącą radna, Pani Kamila Tabaka. Ponadto Komisja opiniowała projekty 
uchwał.  

Zapytań ani uwag nie wniesiono.    
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Ad. 7. 

Przewodniczący i Wiceprzewodniczący Rady Gminy przedstawili informację ze swojej działalności            
w okresie międzysesyjnym – stanowi załącznik nr 4 i nr 5  do niniejszego protokołu.  

Zapytań ani uwag nie wniesiono.   

 

Ad. 8. 

Pisemna informacja z działalności Wójta Gminy za okres od 17 października 2018r. do 28 listopada 
2018r. – stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.  

Ponadto Wójt poinformował, iż :     

 brał udział imprezie „Stacja Dźwięku” organizowanej w Zabytkowej Stacji Wodociągowej w 
Zawadzie; 

 podpisał Akt Notarialny; 

 odbył spotkania z Jubilatami, którzy nie byli obecni podczas uroczystości wręczenia medali oraz 
dyplomów za długoletnie pożycie małżeńskie;   

 spotkał się z Seniorami w ramach projektu polegającego na nauce śpiewu oraz nauce rzeczy 
manualnych dla osób powyżej 60 roku życia – miejscowości Zbrosławice, Przezchlebie, Czekanów 
i Wieszowa; 

 odbył się „Trójbój Siłowy” w Miedarach z cyklu Olimpiady Specjalne; 

 spotkał się z wędkarzami z Kamieńca w sprawie siedziby dla wędkarzy; 

 odbył się finał Gminnej Ligi Trampkarzy w Miedarach.  Podziękowania dla Radnej Kariny 
Respondek, Radnej Justyny Dziemba oraz Pani Małgorzaty Sędzimir-Pszowskiej.  

 odbyła się Spartakiada dla przedszkolaków w Kopienicy;  

 Górnośląsko Zagłębiowska Metropolia zorganizowała spotkanie dotyczące przyszłego unijnego 
oprogramowania; 

 spotkał się z Prezesem Firmy TDJ w sprawie wspólnych przedsięwzięć na terenie Gminy 
Zbrosławice; 

 uczestniczył w Dniu Pracownika Socjalnego; 

 odbyło się spotkanie Śląskiego Związku Piłki Nożnej podokręgu Zabrze; 

 odbyło się spotkanie z Panem Wojciechem Ginko, który jest autorem książki pn ”Jeździecka dolina 
Zbrosławice”. 

  

Ad. 9. 

Przewodniczący Rady Gminy Jan Fels głosu udzielił  sołtysom. 

Głos zabrali: 

 Sołtys Wieszowy, Pan Ireneusz Robakowski poruszył następujące sprawy: 

 podziękował za oznakowanie części północnej sołectwa Wieszowa, gdzie zostały ustawione 
nowe znaki; 

 podziękował za załatanie dziur na drogach w Wieszowie; 

 poinformował o organizowaniu przez Radę Sołecką i Sołtysa Mikołajek dla dzieci, które 
odbędą się dnia 2 grudnia br.  

 zwrócił się z prośbą, by w kolejnym numerze gazety „Wieści Gminne” ukazała się informacja o 
obowiązkach mieszkańców dotyczących odśnieżania chodnika; 

 podziękował za pozytywną opinię Rady Gminy w sprawie uchwały dotyczącej podwyższenia 
wysokości diet dla sołtysów;   
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Następnie Przewodniczący Rady Gminy, Pan Jan Fels ogłosił przerwę w obradach Sesji w celu 
zwołania Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju w sprawie zaopiniowania projektów uchwał. 

Po przerwie wznowiono obrady Sesji.  

Ad. 10. 

Przewodniczący Rady Gminy  Jan Fels przedstawił do podjęcia następujące projekty uchwał: 

a) w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Zbrosławice na lata 2018-2029. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju, Pani Justyna Dziemba poinformowała, iż 
Komisja powyższy projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie (13 głosów „za”, 2 głosy „wstrzymuję 
się”). 

Uwag, ani zapytań nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w którym udział 
wzięło 14 radnych. Uchwała o Nr II/9/2018 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 
Gminy Zbrosławice na lata 2018-2029 została podjęta 12 głosami „za”, 2 głosami „wstrzymuję się” 
– stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.  

 

b) w sprawie zmian w budżecie Gminy Zbrosławice na rok 2018. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju, Pani Justyna Dziemba poinformowała, iż 
Komisja powyższy projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie (15 głosów „za”). 

Uwag, ani zapytań nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w którym udział 
wzięło 14 radnych. Uchwała o Nr II/10/2018 w sprawie zmian w budżecie Gminy Zbrosławice na 
rok 2018 została podjęta 13 głosami „za”, 1 głosem „wstrzymuję się”– stanowi załącznik nr 8 do 
niniejszego protokołu.  

 

c) w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2019 rok. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju, Pani Justyna Dziemba  poinformowała, iż 
Komisja powyższy projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie (9 głosów „za”, 5 głosów „przeciw”,              
1 głos „wstrzymuję się”). 

Uwag, ani zapytań nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w którym udział 
wzięło 14 radnych. Uchwała o Nr II/11/2018 w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku od 
nieruchomości na 2019 rok została podjęta 7 głosami „za”, 5 głosami „przeciw”, 2 głosam i 
„wstrzymuję się”,  – stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.  

 

d) w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na 2019 rok. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju, Pani Justyna Dziemba poinformowała, iż 
Komisja powyższy projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie (14 głosów „za”, 1 głos „wstrzymuję 
się”). 

Uwag, ani zapytań nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w którym udział 
wzięło 14 radnych. Uchwała o Nr II/12/2018 w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku od 
środków transportowych na 2019 rok została podjęta 13 głosami „za”, 1 głosem „wstrzymuję się”                   
– stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.  

 

e) w sprawie zwolnień w podatku od nieruchomości na terenie gminy Zbrosławice na 2019 rok. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju, Pani Justyna Dziemba poinformowała, iż 
Komisja powyższy projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie (15 głosów „za”). 

Uwag, ani zapytań nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w którym udział 
wzięło 14 radnych. Uchwała o Nr II/13/2018 w sprawie zwolnień w podatku od nieruchomości na 
terenie gminy Zbrosławice na 2019 rok została podjęta 14 głosami „za” – stanowi załącznik nr 11 
do niniejszego protokołu.  
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f) w sprawie inkasa podatku od nieruchomości, rolnego, leśnego, opłaty targowej oraz określenia 
inkasentów i wynagradzania za inkaso w 2019 roku. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju, Pani Justyna Dziemba poinformowała, iż 
Komisja powyższy projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie (15 głosów „za”). 

Uwag, ani zapytań nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w którym udział 
wzięło 14 radnych. Uchwała o Nr II/14/2018 w sprawie inkasa podatku od nieruchomości, rolnego, 
leśnego, opłaty targowej oraz określenia inkasentów i wynagradzania za inkaso w 2019 roku 
została podjęta 14 głosami „za” – stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu.  

 

g) w sprawie zwolnień w podatku rolnym i leśnym na terenie Gminy Zbrosławice na 2019 rok. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju, Pani Justyna Dziemba poinformowała, iż 
Komisja powyższy projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie (15 głosów „za”). 

Uwag, ani zapytań nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w którym udział 
wzięło 14 radnych. Uchwała o Nr II/15/2018 w sprawie zwolnień w podatku rolnym i leśnym na 
terenie Gminy Zbrosławice na 2019 rok została podjęta 14 głosami „za” – stanowi załącznik nr 13 
do niniejszego protokołu.  

 

h) w sprawie diet dla sołtysów Gminy Zbrosławice. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju, Pani Justyna Dziemba poinformowała, iż 
Komisja powyższy projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie (13 głosów „za”, 2 głosy „wstrzymuję 
się”). 

Uwag, ani zapytań nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w którym udział 
wzięło 14 radnych. Uchwała o Nr II/16/2018 w sprawie diet dla sołtysów Gminy Zbrosławice została 
podjęta 13 głosami „za”, 1 głosem „wstrzymuję się” – stanowi załącznik nr 14 do niniejszego 
protokołu.  

 

i) w sprawie wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń 
kanalizacyjnych na lata 2018-2022. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju, Pani Justyna Dziemba poinformowała, iż 
Komisja powyższy projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie (15 głosów „za”). 

Uwag, ani zapytań nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w którym udział 
wzięło 14 radnych. Uchwała o Nr II/17/2018 w sprawie wieloletniego planu rozwoju i modernizacji 
urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych na lata 2018-2022 została podjęta 14 
głosami „za” – stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu.  

 

j) w sprawie zarządzenia poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w drodze inkasa 
oraz wyznaczenia inkasentów i określenia wynagrodzenia za inkaso w roku 2019. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju, Pani Justyna Dziemba poinformowała, iż 
Komisja powyższy projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie (15 głosów „za”). 

Uwag, ani zapytań nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w którym udział 
wzięło 14 radnych. Uchwała o Nr II/18/2018 w sprawie zarządzenia poboru opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi w drodze inkasa oraz wyznaczenia inkasentów i 
określenia wynagrodzenia za inkaso w roku 2019 została podjęta 14 głosami „za” – stanowi 
załącznik nr 16 do niniejszego protokołu.  

 

k) zmieniająca uchwałę w sprawie regulaminu określającego wysokości oraz szczegółowe warunki 
przyznawania dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy, 
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wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw oraz kryteria i tryb 
przyznawania nagród ze specjalnego funduszu nagród dla nauczycieli zatrudnionych w 
jednostkach oświatowych dla których organem prowadzącym jest Gmina Zbrosławice. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Pomocy Społecznej, Pan Grzegorz 
Kłaczek poinformował, iż Komisja powyższy projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie 
(10 głosów „za”). 

Uwag, ani zapytań nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w którym udział 
wzięło 14 radnych. Uchwała o Nr II/19/2018 w sprawie zmieniająca uchwałę w sprawie regulaminu 
określającego wysokości oraz szczegółowe warunki przyznawania dodatków: za wysługę lat, 
motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy, wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i 
godziny doraźnych zastępstw oraz kryteria i tryb przyznawania nagród ze specjalnego funduszu 
nagród dla nauczycieli zatrudnionych w jednostkach oświatowych dla których organem 
prowadzącym jest Gmina Zbrosławice została podjęta 14 głosami „za” – stanowi załącznik nr 17 do 
niniejszego protokołu.  

 

l) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Miastem Tarnowskie Góry w sprawie 
zasad prowadzenia pozaszkolnego punktu katechetycznego Zboru Kościoła Zielonoświątkowego. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Pomocy Społecznej, Pan Grzegorz 
Kłaczek poinformował, iż Komisja powyższy projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie 
(10 głosów „za”). 

Uwag, ani zapytań nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w którym udział 
wzięło 14 radnych. Uchwała o Nr II/20/2018 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 
z Miastem Tarnowskie Góry w sprawie zasad prowadzenia pozaszkolnego punktu 
katechetycznego Zboru Kościoła Zielonoświątkowego została podjęta 14 głosami „za” – stanowi 
załącznik nr 18 do niniejszego protokołu.  

 

m) w sprawie Programu współpracy Gminy Zbrosławice z organizacjami pozarządowymi w roku 2019. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Pomocy Społecznej, Pan Grzegorz 
Kłaczek poinformował, iż Komisja powyższy projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie 
(10 głosów „za”). 

Uwag, ani zapytań nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w którym udział 
wzięło 14 radnych. Uchwała o Nr II/21/2018 w sprawie Programu współpracy Gminy Zbrosławice z 
organizacjami pozarządowymi w roku 2019 została podjęta 14 głosami „za” – stanowi załącznik nr 
19 do niniejszego protokołu.  

 

n) w sprawie nadania nazw drogom wewnętrznym położonych w Gminie Zbrosławice w miejscowości 
Wieszowa. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju, Pani Justyna Dziemba poinformowała, iż 
Komisja powyższy projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie (15 głosów „za”). 

Uwag, ani zapytań nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w którym udział 
wzięło 14 radnych. Uchwała o Nr II/22/2018 w sprawie nadania nazw drogom wewnętrznym 
położonych w Gminie Zbrosławice w miejscowości Wieszowa została podjęta 14 głosami „za” – 
stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu.  

 

o) w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej w Gminie Zbrosławice w miejscowości 
Wieszowa. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju, Pani Justyna Dziemba poinformowała, iż 
Komisja powyższy projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie (15 głosów „za”). 

Uwag, ani zapytań nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w którym udział 
wzięło 14 radnych. Uchwała o Nr II/23/2018 w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej 
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położonej w Gminie Zbrosławice w miejscowości Wieszowa została podjęta 14 głosami „za” – 
stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu.  

 

p) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
gminy Zbrosławice dla obszaru nieruchomości określonego numerami ewidencyjnymi działek 
223/6, 1310/12, 2609/12, 2603/12 obręb Zbrosławice. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju, Pani Justyna Dziemba poinformowała, iż 
Komisja powyższy projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie (15 głosów „za”). 

Uwag, ani zapytań nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w którym udział 
wzięło 14 radnych. Uchwała o Nr II/24/2018 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego gminy Zbrosławice dla obszaru nieruchomości 
określonego numerami ewidencyjnymi działek 223/6, 1310/12, 2609/12, 2603/12 obręb 
Zbrosławice została podjęta 14 głosami „za” – stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokołu.  

 

r)   zmieniająca  uchwałę  w  sprawie  wysokości  diet i  zwrotu  kosztów podróży  radnym Rady Gminy           

     Zbrosławice. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju, Pani Justyna Dziemba poinformowała, iż 
Komisja powyższy projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie (13 głosów „za”, 2 głosy „wstrzymuję 
się”). 

Uwag, ani zapytań nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w którym udział 
wzięło 14 radnych. Uchwała o Nr II/25/2018 zmieniająca uchwałę w sprawie wysokości diet i 
zwrotu kosztów podróży radnym Rady Gminy Zbrosławice została podjęta 12 głosami „za”,                         
2 głosami „wstrzymuje się” – stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokołu.  

 

s)  w  sprawie  wyrażenia  zgody   na   zawarcie  porozumienia  z  Miastem  Bytom   w  sprawie  zasad  

     prowadzenia pozaszkolnego punktu katechetycznego Kościoła Adwentystów Dnia Siódmego. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Pomocy Społecznej, Pan Grzegorz 
Kłaczek poinformował, iż Komisja powyższy projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie 
(10 głosów „za”). 

Uwag, ani zapytań nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w którym udział 
wzięło 14 radnych. Uchwała o Nr II/26/2018 w sprawie  wyrażenia  zgody   na   zawarcie  
porozumienia  z  Miastem  Bytom w  sprawie  zasad prowadzenia pozaszkolnego punktu 
katechetycznego Kościoła Adwentystów Dnia Siódmego została podjęta 14 głosami „za”                    
– stanowi załącznik nr 24 do niniejszego protokołu.  

 

t)   w  sprawie delegowania   przedstawiciela   Rady   Gminy  do  Rady  Bibliotecznej  działającej  przy 

     Gminnej Bibliotece Publicznej w Zbrosławicach (autopoprawka). 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Pomocy Społecznej, Pan Grzegorz 
Kłaczek poinformował, iż Komisja powyższy projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie 
(10 głosów „za”). 

Uwag, ani zapytań nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w którym udział 
wzięło 14 radnych. Uchwała o Nr II/27/2018 w sprawie delegowania przedstawiciela Rady Gminy 
do Rady Bibliotecznej działającej przy Gminnej Bibliotece Publicznej w Zbrosławicach została 
podjęta 14 głosami „za” – stanowi załącznik nr 25 do niniejszego protokołu.  

 

u)  w  sprawie wyboru przedstawiciela Rady Gminy do Społecznej Komisji Mieszkaniowej. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju, Pani Justyna Dziemba poinformowała, iż 
Komisja powyższy projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie (14 głosów „za”). 
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Uwag, ani zapytań nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w którym udział 
wzięło 14 radnych. Uchwała o Nr II/28/2018 w sprawie wyboru przedstawiciela Rady Gminy do 
Społecznej Komisji Mieszkaniowej została podjęta 14 głosami „za” – stanowi załącznik nr 26 do 
niniejszego protokołu.  

 

w)  w  sprawie przyjęcia "Gminnego programu profilaktyki, rozwiązywania problemów  alkoholowych  i  

      przeciwdziałania narkomanii na rok 2019". 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Pomocy Społecznej, Pan Grzegorz 
Kłaczek poinformował, iż Komisja powyższy projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie 
(10 głosów „za”). 

Uwag, ani zapytań nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w którym udział 
wzięło 14 radnych. Uchwała o Nr II/29/2018 w sprawie przyjęcia "Gminnego programu profilaktyki, 
rozwiązywania problemów alkoholowych i przeciwdziałania narkomanii na rok 2019" została 
podjęta 14 głosami „za” – stanowi załącznik nr 27 do niniejszego protokołu.  

 

x)  w  sprawie wyrażenia  zgody na zawarcie Porozumienia  powierzającego  Gminie Tarnowskie Góry  

     przez Gminę Zbrosławice zadania z zakresu pomocy społecznej (autopoprawka). 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Pomocy Społecznej, Pan Grzegorz 
Kłaczek poinformował, iż Komisja powyższy projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie 
(10 głosów „za”). 

Uwag, ani zapytań nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w którym udział 
wzięło 14 radnych. Uchwała o Nr II/30/2018 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie Porozumienia 
powierzającego Gminie Tarnowskie Góry przez Gminę Zbrosławice zadania z zakresu pomocy 
społecznej została podjęta 14 głosami „za” – stanowi załącznik nr 28 do niniejszego protokołu.  

 

y)  w  sprawie  obniżenia  średniej  ceny  skupu  żyta  za  okres  11  kwartałów  będącej  podstawą  do  

     ustalenia podatku rolnego na rok podatkowy 2019. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju, Pani Justyna Dziemba poinformowała, iż 
Komisja powyższy projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie (13 głosów „za”, 1 głos „wstrzymuję 
się”). 

Uwag, ani zapytań nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w którym udział 
wzięło 14 radnych. Uchwała o Nr II/31/2018 w sprawie obniżenia  średniej  ceny  skupu  żyta  za  
okres  11  kwartałów  będącej  podstawą  do ustalenia podatku rolnego na rok podatkowy 2019 
została podjęta 12 głosami „za”, 1 głosem „przeciw”, 1 głosem „wstrzymuję się” – stanowi           
załącznik nr 29 do niniejszego protokołu.  

 

Ad. 11. 

Radny, Pan Klaudiusz Aplik poruszył następujące sprawy: 

 w roku 2017 wpłynęła odpowiedź z Zarządu Dróg Powiatowych w Tarnowskich Górach z 
informacją o przeglądzie i wycince drzew na pasie drogi ulicy Ziemięcickiej w Przezchlebiu. 
Przegląd został dokonany a drzewa zostały oznaczone do wycięcia i sprawa wycięcia drzew 
pozostaje nie rozwiązana do dziś. Drzewa nie zostały usunięte. Poprosił  o ponownie 
zwrócenie się do Zarządu Dróg w  o wyjaśnienie sprawy.  

 problem mostu znajdującego się w Przezchlebiu. Radni, Wójt, Z-ca Wójta otrzymali zdjęcia jak 
wygląda na chwilę obecną tragiczny przepust drogowy między Przezchlebiem a Ziemięcicami. 

 p.o Z-cy Naczelnika Wydziału GK, Pan Michał Skowron odpowiedział, że jeżeli chodzi o 
przepust drogowy na ulicy Mikulczyckiej w Przezchlebiu wystosowano pismo do Zarządu Dróg 
Powiatowych w Tarnowskich Górach. W dniu 28 listopada br. Gmina otrzymała pismo z ZDP, gdzie 
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ZDP pisze, że wykonał ekspertyzę i zabezpiecza środki w budżecie na rok 2019 na generalny remont 
przepustu.  

Radny, Pan Alojzy Szyguła dodał, iż przepust, który znajduje się na drodze, która prowadzi z Boniowic 
do Ziemięcic również jest w bardzo złym stanie.        
 p.o Z-cy Naczelnika Wydziału GK, Pan Michał Skowron odpowiedział, że ZDP obecnie 
rozpoczął naprawę przepustu, który znajduje się na ulicy Hutniczej w Zbrosławicach  

Przewodniczący Rady Gminy, Pan Jan Fels zapytał, kiedy nastąpi naprawa zdewastowanych 
przystanków autobusowych. Zbliża się zima, ludzie marzną na przystankach.     
 p.o Z-cy Naczelnika Wydziału GK, Pan Michał Skowron odpowiedział, że do chwili obecnej 
Gmina nie otrzymała informacji, kiedy zostaną naprawione przystanki.  

Ponadto Przewodniczący Rady Gminy, Pan Jan Fels poprosił o wymianę ławek na przystankach 
autobusowych w Karchowicach.  

Radny, Pan Rafał Kubik zapytał, jak będzie wyglądać rozbudowa drogi ulicy Bocznej w Laryszowie, 
która jest planowana na rok 2019.        
  p.o Z-cy Naczelnika Wydziału GK, Pan Michał Skowron odpowiedział, że w pierwszej 
kolejności Gmina musi wykonać dokumentację projektową, następnie zostanie ogłoszony przetarg, 
gdzie zostanie wyłoniony wykonawca.   

Radny, Pan Rafał Kubik poruszył problem mostu niedaleko jednostki wojskowej w Miedarach. Rolnicy 
boją się, że most ulegnie całkowitemu zniszczeniu. Chodzi o zabytkowy most z cegły.     
 p.o Z-cy Naczelnika Wydziału GK, Pan Michał Skowron odpowiedział, że most jest nad 
terenem PKP. Dodał, iż do Gminy wpłynęło pismo z PKP, iż od 5 grudnia br. do 28 grudnia br. nastąpi 
zmiana organizacji ruchu na drodze pomiędzy Zbrosławicami a Wieszową, gdyż most kolejowy                            
w Zbrosławicach  zostanie rozebrany.   

Radny, Pan Alojzy Szyguła zapytał, czy udało się odnaleźć sprawców, którzy zdewastowali przystanki 
na terenie Gminy Zbrosławice.        
 Komendant Komisariatu Policji w Zbrosławicach, podkom. Rafał Openchowski odpowiedział, 
że niestety sprawców nie udało się odnaleźć z uwagi na jakikolwiek ślad. Przystanki nie są 
monitorowane, dodatkowo przystanki są usytuowane w takich miejscach, gdzie brak jest świadków.  

Radny, Pan Joachim Pieczka zapytał, kto jest właścicielem przystanków autobusowych.  
 p.o Z-cy Naczelnika Wydziału GK, Pan Michał Skowron odpowiedział, że część przystanków 
jest własnością Gminy oraz część przystanków należy aktualnie do Metropolii Śląskiej. Metropolia 
chce ujednolicić wygląd wszystkich przystanków na swoim terenie. 

Radny, Pan Joachim Pieczka dopytał, kto jest właścicielem zniszczonych przystanków autobusowych.  
 p.o Z-cy Naczelnika Wydziału GK, Pan Michał Skowron powiedział, że w chwili obecnej nie 
jest w stanie odpowiedzieć na to pytanie.  

Przewodniczący Rady Gminy, Pan Jan Fels poprosił o wystąpienie do ZDP w Tarnowskich Górach o 
wycinkę grubych gałęzi nad ulicą Wiejską w Zawadzie.  

 

Ad. 12. 

Brak. 

 

Ad. 13. 

W wolnych wnioskach głos zabrali: 

 Sołtys Wieszowy, Pan Ireneusz Robakowski poprosił o bliższe wyjaśnienie sprawy zmiany nazw 
ulic w Wieszowie. Zapytał o które ulice chodzi oraz na jakiej podstawie decyzje zostały podjęte. 
Czy Radni w Wieszowie o takiej sprawie wiedzą.  

Przewodniczący Rady Gminy, Pan Jan Fels odpowiedział, że temat nadania nazw drogom w  
Wieszowie był poruszany na Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju. Temat nadania nazw drogom  
dotyczy ulic znajdujących się za dworcem.   
 
Radny, Pan Grzegorz Kłaczek dodał, iż chodzi o ulice na nowym osiedlu w Wieszowie, które znajduje 
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się za dworcem. Dodał, iż na ostatniej Komisji Budżetu był obecny Podinspektor Wydziału GG, Pan 
Piotr Kupka, który stwierdził, że przeprowadzono rozmowy z współwłaścicielami tych terenów.  
 
Przewodniczący Rady poinformował, iż kolejna sesja odbędzie się 19 grudnia 2018 r. o godz. 15:00. 

 

Ad. 14. 

Przewodniczący Rady podziękował za udział w sesji, dokonując tym samym jej zamknięcia. 

Czas zakończenia: 1610.  

 

Wszystkie załączniki do niniejszego protokołu, jak również nagranie dźwiękowe z sesji są dostępne             
w biurze Rady Gminy. Obrady Sesji były transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń 
rejestrujących obraz i dźwięk. Integralną część protokołu stanowi nagranie video dostępne w BIP 
Urzędu Gminy Zbrosławice. 
Natomiast uchwały od Nr II/9/2018 do Nr II/31/2018 stanowiące załączniki od nr 7 do 29 są również 
dostępne w BIP Urzędu Gminy Zbrosławice. 
 

 

          Protokołowała               Przewodniczący Rady Gminy 
    Inspektor Justyna Cieśla         Jan Fels 
 

 

 

 


